

RODANIA



MX-R1

There are many facets to Rodania's new MX-R1 women's watch, not least its subtle combination of simplicity and attention to detail that no-one can ignore. Robust ceramic in black or white juxtaposes the sheen of steel in a chronograph that completes the Mystery collection with the sports watch it had been waiting for. The refined mother-of-pearl dial is enhanced with 7 small diamond hourmarkers that echo the pleasing roundness of the counters and case. The design has been carefully studied so that case and bracelet flow together to delicately encircle a woman's wrist, and accentuate the contemporary elegance of this latest timepiece from Rodania.

Movement	Quartz, Ronda 5030D
Functions	Hours, minutes, seconds, date and chronograph
Case	Black or white ceramic and 316L stainless steel Sapphire crystal Water-resistant to 100 m (10 ATM)
Dial	White mother-of-pearl Arabic numerals and 7 diamond hourmarkers (0.0343 ct) 30-minute and 12-hour counters at 9 and 6 o'clock Small seconds at 3 o'clock Date window at 4 o'clock
Bracelet/Strap	Stainless steel bracelet with black or white ceramic central links and folding clasp with double-pusher safety lock, or vanilla-scented natural rubber strap

RODANIA



MX-R1

La nouvelle montre dame MX-R1 de Rodania se distingue par ses multiples facettes. Subtil mélange entre simplicité et véritable attention aux détails, elle ne laisse personne indifférent. Alliant la robustesse de la céramique, déclinable en blanc ou noir, à l'éclat de l'acier, ce chronographe offre à la collection Mystery la pièce manquante : un modèle sportif. Raffiné, le cadran de nacre est rehaussé de 7 petits diamants index, faisant subtilement écho à l'harmonieuse rondeur des compteurs et du boîtier. Le travail étudié du design permet un ajustage parfait entre bracelet et boîtier, et vient délicatement épouser les poignets féminins, accentuant ainsi l'esthétique contemporaine et élégante de ce garde-temps signé Rodania.

Mouvement	Quartz, Ronda 5030D
Fonctions	Heure, minute, seconde, date et chronographe
Boîtier	Céramique noire ou blanche et acier inoxydable 316L Glace saphir Étanche à 100 m (10 ATM)
Cadran	Nacre blanche Index chiffres arabes et 7 diamants (0.0343 ct) Compteurs 30 minutes, 12 heures et petite seconde à respectivement 9h, 6h et 3h Guichet du quantième à 4h
Bracelet	Bracelet en acier inoxydable avec maillons centraux en céramique blanche ou noire et boucle déployante avec sécurité à double poussoirs ou bracelet caoutchouc naturel parfumé vanille